
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 4 2012 

 

Tid: 2012-04-17  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 326 hos Krister                       Melker Solem                     
Ordf/sekr:      Rolf Brehmer                                           Roy Johansson 

                                                                                       Krister Björne 
                                                                                       Niklas Lundgren 
                                                                                       Mats Larsson 

                                                                                       Elisabeth Feichter  
   Ingmar Ekström 

                                                                 Ola Laggar 
                                                                 Andreas Roxenborn 

§33  Mötets öppnande                                                   

Rolf Brehmer förklarade mötet öppnat.  
 

§34 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§35 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                            

  

§36 Åtgärder med hänsyn till årsmötet  
-byte av ej fungerande värmemätare.  

-parkeringsfrågan. 
-se över principerna för värmedebitering. 

-rutiner för trädfällning. 
-igångsättning av fiberprojektet  Fibbe 
-förslag till ytterligare ledamot i valberedningen.  

 
§37 Fiberprojektet (Fibbe) 

Avtal är tecknade med Telia (operatör),CRS (installation), Swedbank (finansiering).  
Projektet har haft ett konstituerande möte: 
Stefan : Huvudprojektledare, Telia ,teknikfrågor.  

Krister :Information, ComHem 
Göran : Installation , grävning , CRS. 

Tidsplan/projektplan är klart ,infoplan klart i maj, aktivitetsplan klar.  
 
 §38 Rapporter från sektione rna                                    

Värmesektionen     6 värmemätare fungerar inte. Kommer att åtgärdas före sommaren. Gamla  
                                mätarna är kasserade. 

 
Ekonomi                  Balans- o resultatrapport presenterades.                                                                                       
  

Miljö                      Kommer att inventera önskemål om trädfällning. Rutiner för återplantering 
                               ses över (kostnader). Väg till Björken diskuteras på nästa möte. 

                               
Garage                   Innervägg klart på ytterligare ett garage.  



 

Kabel-TV              Projekt Fibbe se ovan . Uppsägning av COM HEM tas upp på nästa möte. 
 

§39  Post och annat  
Intet 
 

 §40 Uppdragslistan  
Uppdaterad lista bifogas (tidsplan för uppdragen tas fram till nästa möte)  

 

§41 Övriga frågor. 

-Förslag till ny hemsida visades av sekr. Mötet godkände förslaget. Den nya hemsidan 

kommer att aktiveras. 
-Klagomål på nedskräpning ,lukt mm Vv 424 diskuterades. Styrelsen beslöt att besöka 

fastigheten för att bl. a. undersöka ev. läckage.  
 
§42  Kommande möte    

Möte                                 Datum                             Ansvarig 
5                                      05-07                                Elisabeth 

6                                      06-11                                Niklas 
7                                      08-20                                Ola 
8                                      09-17                               Roy 

9                                      10-22                               Ingmar 
10                                    12-03                                Mats 

Städdagar    21/4 och 20/10 
Traditionell vårmiddag med styrelsen m.fl. planeras till fredagen den 11/5. 
Inbjudan till berörda. 

 
§43  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat  
 
  

 
 

 Vid protokollet:  Justeras: 
 
 

 
 

 
Rolf Brehmer                                          Mats Larsson 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 



 


